
PROTOKÓŁ NR 5907/2006 

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 
Gdańska, które odbyło się dniu 25 września 2006 r. o 
godz. 13:00 w sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na  stan  7  członków  komisji,  w  posiedzeniu 
uczestniczyło  7,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Marek  Bumblis   
przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 
Gdańska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  gości  i 
radnych  zaproponował porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2006  – 
druk nr 2019. 

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie uchwalenia Planu Inwestycyjnego 
miasta Gdańska na lata 20072011 – druk nr 2020. 

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  przyjęcia  programu  rozwoju 
komunikacji rowerowej na obszarze miasta Gdańska 
w  ramach  projektu  PN.  „Rozwój  Komunikacji 
Rowerowej  Aglomeracji  Trójmiejskiej  w  latach 
20072013”  oraz  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 
wspólnego  wraz  z  gminą  miasta  Sopotu  i  gminą 
miasta  Gdyni  przygotowania  i  realizacji  tego 
projektu – druk nr 2002. 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Do porządku posiedzenia wprowadzono poprawkę radnej 
E. GrabarekBartoszewicz do druku 2020. 

Porządek przyjęto jednogłośnie – 5 głosami za.
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PUNKT – 1 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
miasta Gdańska na rok 2006 – druk nr 2019. 

Pani  Teresa  Blacharska  –  dyrektor  Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Przedstawiła  projekt  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
zakresie działania komisji. 

Brak  głosów  w  dyskusji  –  przewodniczący  poddał 
projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska po 
wysłuchaniu  pani  Teresy  Blacharskiej  –  dyrektor 
Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego w Gdańsku  – 
5  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony 
projekt uchwały w zakresie działania komisji. 

Treść  Opinii  Nr  5907/123/17/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

PUNKT – 2 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  uchwalenia  Planu  Inwestycyjnego  miasta 
Gdańska na lata 20072011 – druk nr 2020. 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały w zakresie pracy komisji. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Jakie jest przedłużenie molo? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
150 m.
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Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Jaka kwota pieniędzy? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
8 mln zł. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Na ten rok, 2007 ? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
2008.  Zakładamy,  że  2007  rok  to  czas  na  pozyskanie 
dofinansowania. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Ale  z  własnych  środków  nic  nie  dajemy  na 
przedłużenie? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Nie.  Ale  2  mln  zł  jako  wkład  własny  do  projektu  – 
musi  być  wkład  własny.  Musimy  mieć  czas  na 
przygotowanie  studium  wykonalności.  Na  razie  mamy 
koncepcję techniczną. 
Zakładamy,  że  na  przełomie  lata/jesieni  powinna  być 
decyzja o dofinansowaniu tego projektu że środków UE, 
więc  jeszcze  w  przyszłym  roku  powinien  odbyć  się 
przetarg.  Wczesną  wiosną  2008  rozpoczęcie  realizacji 
tego projektu. W ciągu roku jest ona do zrobienia jak 
najbardziej. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Czyli kiedy ostateczny termin realizacji projektu? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
2008  rok.  Zakładamy,  że  w  ciągu  tego  roku  zadanie 
powinno być wykonane. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Czyli Biała Flota będzie tam dobijała wtedy? 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Tak. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Jakiś tramwaj wodny będzie?
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Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Będzie.  Główne  połączenie  będzie  stamtąd,  pozwoli  to 
skrócić czas. 
Oczywiście  że  Śródmieścia  też  będzie  coś  pływać, 
natomiast  w  tym  momencie  powstaje  też  możliwość 
wpływania  pomiędzy  Długim  Pobrzeżem,  Molo  Gdańsk  i 
Molo  sopockim,  być  może  Gdynią.  Powstanie  kolejna 
ciekawa trasa turystyczna i komunikacyjna. 

Radny Władysław Łęczkowski  członek komisji 
Wybudowaliśmy  na  Chełmie  basen  –  a  nie  korzystają  z 
tego dzieci, bo w moim odczuciu to musi być zrobiony 
harmonogram. Wszystkie szkoły, jakie są zlokalizowane 
wokół  tego  basenu  miałyby  w  nim  godziny.  Rozkład 
siatek,  autobusów  z  rozwożeniem  dzieci  do  tych 
basenów to jest rozwiązanie. My jako gmina zbudujemy 
basen  i  MOSiR  zarządza  i  się  robi  komercję  na  tym 
basenie, to po prostu nic z tego nie wynika. 

Lodowisko, jak będzie taka zima jak w zeszłym roku to 
zda  to  egzamin  –  jeśli  nie,  to  będzie  kasza  nie 
lodowisko.  Chodzi  o  to,  żeby  powstawały  lodowiska 
ale z prawdziwego zdarzenia. 

Wiceprzewodniczący Mirosław Zdanowicz 
Panie  prezydencie,  ja  chciałabym  wrócić  do  placów 
zabaw.  Otóż,  od  początku  kadencji  zgłaszałem  cały 
czas  plac  zabaw  na  terenie  Strzyży.  Cały  czas 
otrzymywaliśmy  pisma,  że  to  nie  jest  teren  miasta. 
Sprawa  została  wyprostowana,  okazało  się  w  geodezji, 
że  teren  „Okazu”  jest  własnością  gminy.  Trzeba 
zagospodarować  ten  teren  dla  dzieci,  żeby  było 
bezpiecznie. 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Postaramy  się  w  przyszłym  roku,  przy  placach  zabaw 
wyczyścić te wszystkie sprawy z placami zabaw, które 
były zgłoszone a wypadły, które nie zostały z różnych 
przyczyn zrealizowane – to by wymagało zwiększenia o 
te 100 tyś zł pewnie.
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Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Jeszcze  chciałam  poruszyć  sprawę  terenu  po  kolejce 
nad  Słowackiego.  Niemcy  mieli  kolejkę.  Zostały 
zburzone  wiadukty.  Teraz,  kiedy  rozbiera  się  jedno 
przęsło  wiaduktu  nad  Słowackiego,  to  patrzę  że  górą 
gdyby położyć taką kładkę nawet – to można doskonałą 
trasę  rowerową  zbudować,  która  naprawdę  pospina 
dzielnicę  na  skróty.  Będzie  to  naprawdę  rekreacyjna, 
ekologiczna droga rowerowa. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Tam  przewalały  się  dwie  koncepcje  –  jedna,  żeby 
odtworzyć  tramwaj,  substytut  kolejki;  a  druga 
koncepcja to funkcja piesza i rowerowa. 
Trzeba  się  spytać  prezydenta  o  plany,  bo  tam  jest 
plan obok planu. 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Ta  sytuacja  jest  tam  dosyć  skomplikowana.  Z  tego  co 
wiem,  tam  pa  powstać  ta  nowa  trasa  tzw.  Nowa 
Abrahama. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Tam, wśród lasów? To chyba nie jest dobry pomysł. 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Też  uważam,  że  to  nie  jest  dobry  pomysł.  Druga 
koncepcja  to  jest  puszczenie  tamtędy  reaktywowaną 
kolej. W tej sprawie ma być powołany zespół roboczy, 
to Marszalek koordynuje, PLK (Polskie Linie Kolejowe) 
się  tym  też  interesuje.  To  jest  koncepcja  druga, 
która wyklucza to jako trakt pieszorowerowy. 
I trzecia koncepcja, trakt pieszorowerowy. 
Do  czasu  ostatecznego  rozstrzygnięcia  można  przerzuć 
lekką kładkę dla ruchu pieszorowerowego. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska po 
wysłuchaniu pana Marcina Szpaka – zastępcy prezydenta 
Gdańska  –  5  głosami  za,  przy  1  wstrzymujących  się  – 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały
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w  zakresie  działania  komisji,  wraz  z  następującymi 
wnioskami: 

• budowa sztucznego lodowiska 

• budowa  placu  zabaw  w  dzielnicy  GdańskStrzyża, 
przy ul. Wita Stwosza (teren „Okaz” Sp. z o.o. 
ul. Wita Stwosza 77) 

• budowa  Sali  gimnastycznej  w  Gimnazjum  nr  9, 
przy ul. Śluzy w Gdańsku. 

Treść  Opinii  Nr  5907/124/18/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi do  Pana Prezydenta zapytanie 

  o  przeznaczenie  terenów  nasypu  dawnej  kolei 
WrzeszczKokoszki,  jak  to  wygląda  planistycznie 
(jeśli  chodzi  o  miejsce  zagospodarowania 
przestrzennego), 
  jakie  są  zamierzenia  władz  miasta  wobec  tego 
szlaku komunikacyjnego. 

Jednocześnie  prosimy  Prezydenta  o  tymczasowe 
uporządkowanie  nawierzchni  nasypu  całej  trasy  dla 
ruchu  pieszego  i  rowerowego,  z  możliwością 
przeprawy nad ul. Słowackiego. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 5 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/115/25/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  zapytanie,  jakie  są 
możliwości  docelowego  rozwiązania  problemu 
parkowania przy Miejskiej Hali Sportowej przy ul. 
Kołobrzeskiej podczas imprez sportowych.
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Powyższe przyjęto pozytywnie – 5 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/116/26/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  przyjęcia  programu  rozwoju  komunikacji 
rowerowej  na  obszarze  miasta  Gdańska  w  ramach 
projektu  PN.  „Rozwój  Komunikacji  Rowerowej 
Aglomeracji  Trójmiejskiej  w  latach  20072013”  oraz 
wyrażenia  woli  przystąpienia  do  wspólnego  wraz  z 
gminą  miasta  Sopotu  i  gminą  miasta  Gdyni 
przygotowania  i  realizacji  tego  projektu  –  druk  nr 
2002. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Jest  odpowiedź  od  prezydenta  na  nasze  uwagi  do  tego 
projektu  uchwały.  Członkowie  komisji  zapoznali  się  z 
nią  i jak widzę, zostało to ujęte w  nowym brzmieniu 
projektu  uchwały,  jaki  widzimy  przed  sobą.  Konsumuje 
to  wszystkie  propozycje,  jakie  proponuje  pani 
Elżbieta  GrabarekBartoszewicz  –  moim  zdaniem 
oczywiście. 
Jeśli  chodzi  o  szczegółowe  propozycje  pani  radnej 
Grabarek, to w tym piśmie z 12 września pan Szczepan 
Lewna szczegółowo je omówił. 
Ja nie mam uwag – wydaje się, że wniosek komisji jest 
skonsumowany w projekcie uchwały, bo jest to wniosek 
daleko idący. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Proszę  państwa,  myślę  że  pan  prezydent  nie  poszedł 
dalej.  To  jest  zmiana  projektu  uchwały,  państwa 
propozycja  z  komisji,  która  nie  odnosi  się  do 
meritum.  Nie  określa  jakie  zadania  w  ramach  tej 
infrastruktury  powinny  być  zrobione.  Jeszcze  raz 
pozwolę  sobie  powiedzieć,  od  1999  roku 
korespondowałam  z  różnymi  urzędnikami  i  pan  Antoni 
Szczyt  też  wielokrotnie  swój  autograf  składał  pod 
różnymi  obietnicami.  Nijak  się  to  ma  do  egzekucji.
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Tym  bardziej,  że  i  pan  Nocny  mi  odpisywał 
wielokrotnie, i pan Mincewicz odpisywał, i nijak się 
to ma do wykonania. 
Musze  powiedzieć,  że  miałam  olbrzymią  przykrość  1 
września,  kiedy  była  inauguracja  w  „Topolówce”.  Pani 
dyrektor  Bogusz  zwróciła  mi  uwagę,  że  stawała  na 
komisji  sprawa  wiaty  rowerowej  w  „Topolówce”.  Oni 
pewne  prace  we  własnym  zakresie  wykonali,  postawili 
stojaki i niestety, bez tego zabezpieczenia nie jest 
możliwa  jazda  na  rowerzeponieważ  ukradli  3  rowery. 
To jest antyreklama szkoły. Taką rzecz na inauguracji 
usłyszałam – więc to mnie utwierdza w przekonaniu, że 
jeżeli nie będzie zapisu ustawowego, to dalej się nie 
posuniemy ani na krok. 
Stoję na stanowisku, że proszę przyjąć bądź odrzucić 
te poprawki. Musi być ślad. 

Pan  Antoni  Szczyt  –  zastępca  dyrektora  Wydziału 
Gospodarki Komunalnej UM w Gdańsku 
Panie  przewodniczący,  szanowni  państwo,  pani  radna, 
wracamy do dyskusji, która się odbyła na poprzedniej 
komisji.  Zgodnie  z  uchwałą  komisji,  elementy 
techniczne które były zawarte w programie opracowanym 
przez  miasta  powinny  się  znaleźć.  Szczegółowe 
określenie  infrastruktury  technicznej,  o  które  pani 
radna  zabiega,  musi  się  znaleźć  w  opracowaniu 
ponieważ  muszą  się  znaleźć  środki.  A  my  tutaj 
występujemy  jako  3  miasta  albo  5  miast  –  musimy 
sporządzić  dokument.  W  tym  dokumencie  będą  wszystkie 
elementy o których pani radna, wasza komisja mówiła. 
To jest podstawa opracowania. 
Wprowadzanie  szczegółowych  zapisów  do  uchwały  jest 
wysoka komisjo niepotrzebne. Dlatego, że te dokumenty 
będą  musiały  potem  być  przygotowane,  będziemy 
występować wspólnie wielkie pieniądze. 
Pani uwagi, które pani zgłosiła, nie zostaną na pewno 
zapomniane. 
Natomiast,  generalnie  rzecz  biorąc,  chcemy  jeszcze  w 
tym  roku  wystąpić  z  wnioskiem  akcesyjnym  do  UE. 
Bardzo gorąco proszę o zaopiniowanie tej uchwały.
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Przewodniczący Marek Bumblis 
Czy są jeszcze jakieś głosy? 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
A  czy  nie  można  ich  chociaż  wymienić  i  wpisać  do 
uchwały?  Przecież  to  jest  rozwiązanie  kompromisowe, 
żeby  były  konkrety.    Infrastruktura  nie  definiuje. 
Nie ma definicji infrastruktury. Proszę mi podać, że 
gdzieś jest zapis, że w ramach infrastruktury mieści 
się to, to i to. Jeżeli mi znajdziecie taki zapis to 
ja ustępuję. Nie ma takiej definicji proszę państwa, 
nie ma. Nie ma takiego odnośnika. 

Radny Aleksander Żubrys – członek komisji 
Już  poprzednio  mówiłem,  że  jest  jakaś  spójność  tego 
projektu uzgodnionymi z innymi miastami. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Ale my jesteśmy dużo dalej. 

Radny Aleksander Żubrys – członek komisji 
W uchwale uzgadniamy pewne zapisy, na pewnym stopniu 
uogólnienia.  Myślę  sobie,  czy  nie  można  w 
uzasadnieniu wymienić tych spraw pani Grabarek. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Proszę o załącznik do uchwały i ja ustępuję. 

Radny Aleksander Żubrys – członek komisji 
Też.  Natomiast  w  uzasadnieniu,  jako  wyprzedzenie 
pewnych  zapisów  w  formie  uszczegółowienia.  Ale  sama 
uchwała  pokazuje  wspólne  uchwalenia  kilku  miast. 
Kieruję  pytanie  do  pana  dyrektora  Szczyta  –  czy  w 
uzasadnieniu  można  wymienić,  że  w  ślad  za  uchwałą 
powinny  pójść  zadania  szczegółowe  np.  budowa 
parkingów, wiaty itp. ale nie w formie załącznika a w 
uzasadnieniu – czy w uzasadnieniu jest to możliwe? 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Bo na to też potrzebne są pieniądze a potem rzecz się 
rozwija  o to, że nie ma pieniędzy. 
Proszę  państwa,  ja  na  sesję  przyniosę  całą  grubą 
teczkę mojej korespondencji od 1999 r., siedem lat



10 

mojej  korespondencji  ze  wszystkimi  na  temat  wiat 
rowerowych, tuneli, wszystkiego. Bo o tym mówiłam już 
w  1999  r.,  jak  prosiłam  żeby  to  było.  Te  odpowiedzi 
nijak  sięgają    dlatego  musi  być  prawo  miejscowe  a 
prawem miejscowym jest uchwała. 

Pan  Antoni  Szczyt  –  zastępca  dyrektora  Wydziału 
Gospodarki Komunalnej UM w Gdańsku 
Ale ta uchwała ma inne zadanie. Ja definicję o którą 
pani prosiła przedstawię pani. 
To jest uchwała, która jest wstępem do porozumienia. 
To nie jest ten etap. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Nie zgadzam się z tym. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Prawdę mówił dyrektor Szczyt – jest to uchwała, która 
daje  ramy  współpracy  z  naszymi  ościennymi  miastami. 
Nie można zmieniać dokumentu bez konsultacji z nimi. 
Na  pewno  w  naszym  pojęciu  „wraz  z  infrastrukturą 
techniczną  i  urządzeniami  towarzyszącymi  na  obszarze 
miasta”  wszystko jest zawarte. 

USTALENIA KOMISJI 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 
Gdańska po wysłuchaniu pana Antoniego Szczyta 
–  zastępcy  dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej  Urzędu  Miejskiego  w  Gdańsku  –  5 
głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała 
przedstawiony projekt. 

Treść  Opinii  Nr  5907/122/16/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu.
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• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 
Gdańska  wnosi  do    Pana  Prezydenta  o 
wystąpienie  do  naszych  usługodawców,  centrów 
handlowych,  do  instytucji  i  urzędów,  żeby 
pomyśleli  o  tworzeniu  strzeżonych  parkingów 
rowerowych 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 5 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/114/24/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

PUNKT – 4 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

• Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz spytała pana 
M.Szpaka  –  zastępcę  prezydenta  Gdańska    o 
pomieszczenia dla Morsów. 

• pismo z dnia 23 sierpnia 2006 r. Zarządu Osiedla 
Rudniki  w  sprawie  likwidacji  placu  zabaw  w 
dzielnicy Rudniki. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  o  naprawę  zestawu 
zabawowego,  zlokalizowanego  przy  ul.  Gdańskiego 
Kolejarza w dzielnicy Rudniki. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/117/27/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• pismo  z  dnia  8  września  2006  r.  Gdańskiego 
Zarządu  Nieruchomości  Komunalnych  BOM  Nr  8  w 
sprawie  odtworzenia  placu  zabaw  na  ul.  Rybaki 
Górne 2, 3, 4.
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USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  o  odtworzenie  placu  zabaw 
na terenie ogródka przy ul. Rybaki Górne 2,3,4. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 4 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/118/28/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• Odpowiedź  na  pismo  komisji  z  Rady  Dzielnicy 
Krakowiec  w  sprawie  pism  pana  Jerzego 
Fryzowskiego. 

USTALENIA KOMISJI 

Do Radnych Okręgu Nr 1 

W załączeniu przesyłam pisma: 
 Jerzego Fryzowskiego z dnia 25 sierpnia 2006 r. 
 Jerzego Fryzowskiego z dnia 11 września 2006 r. 
  Rady  Osiedla  Krakowiec  Gorki  Zachodnie  z  dnia  13 
września 2006 r. 
 Domów Wczasowych z Gdańska Stogów z dnia 4 września 
2006 r. 
dotyczące  zabezpieczenia  środków  finansowych  w 
budżecie miasta Gdańska na rok 2007 na kontynuowanie 
zadań  inwestycyjnych  w  dzielnicy  Stogi  –  do 
wiadomości i wykorzystania. 

• Informacja  dot.  placu  zabaw  przy  ul. 
Baczyńskiego – aa. 

• Pismo radnego Głogowskiego do władz Carrefoura 

USTALENIA KOMISJI 
Komisja zajmie się sprawą na następnym posiedzeniu.
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• KS „Atleta” – aa. 

• Pismo  pani  M.Czarniawskiej  w  sprawie  regat 
MatchRacingowych. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska – 

6  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony 

wniosek  –  prosząc  Pana  Prezydenta  o  pozytywne 

rozpatrzenie. 

Treść  Opinii  Nr  5907/125/19/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• pisma z dnia 16 sierpnia 2006 r. (data wpływu do 
Biura  Rady  Miasta  Gdańska  15  września  2006 
r.)pani  Jolanty  Barczyńskiej  w  sprawie 
zagospodarowania  terenu  za  stacją  Rafinerii 
Gdańskiej na boiska osiedlowe. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  zapytanie,  jakie  są 
możliwości  realizacji  osiedlowych  boisk  na  tym 
terenie. Gdzie są najbliższe tereny lub możliwości do 
realizacji potrzeb młodzieży z tego rejonu miasta. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/119/29/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• pisma WPRII/2210/226697/06/GNG  z  dnia  19 
września  2006  r.  w  sprawie  realizacji  zadania  w 
2006  r.  –  Place  zabaw  w  wybranych  lokalizacjach 
na terenie miasta.
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USTALENIA KOMISJI 

W  związku  z  zapytaniem  zawartym  w  powyższym 
piśmie,  Komisja  Turystyki  i  Sportu  na  posiedzeniu  w 
dniu  25  września  2006  r.  dokonała  weryfikacji 
podanych  lokalizacji  placów  zabaw  –  wskazując  plac 
zabaw przy ul. Kołobrzeskiej w GdańskuPrzymorzu. 

• Pismo dot. realizacji placów zabaw 

• Odpowiedź  na  wniosek  komisji  dot.  Fundacji  Z. 
Plecha. 

• Odpowiedź na wniosek komisji dot. KS „Korsarz”. 

• Pismo  nr  WGKIV5555/142/06/KZ    odpowiedzi  na 
opinię  komisji  nr  5806/120/14/2006  w  sprawie 
pisma Business Travel Gdańsk. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  o  przygotowanie  stosownej 
uchwały,  która  umożliwi  bonifikaty  przy  realizacji 
tego typu usług. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Treść  Wniosku  Nr  5907/120/30/2006  stanowi  załącznik 
do protokołu. 

• Odpowiedz  na  wniosek  komisji  dot.  środków 
finansowych dla Policji 

• Odpowiedz  na  wniosek  komisji  dot.  ścieżki 
rowerowej na Błędniku 

• Odpowiedz  na  wniosek  komisji  dot.  prac  na 
obiektach Lechii.
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• Odpowiedz  na  wniosek  komisji  dot.  pisma  pana 
Jerzego Fryzowskiego. 

Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych 
wniosków,  przewodniczący  podziękował  Za  przybycie  i 
zaprosił na następne posiedzenie komisji. 

Przewodniczący 
Komisji Turystyki i Sportu 

Rady Miasta Gdańska 

Marek Bumblis 

Protokołowała 
A. Żuk


